



Dato	14.januar 2025
Sted	Grannes
Tilstede	Ida Efteland, Rine Fossmark, Ann Kristin Jensen, Anne Gina Fredriksen, Anja Macura, Tonje Apalen Velde, Craig Warner, Bernt Bratthammar, Jasmin Kant
Meldt Avbud	Kai Hansen
Fravær	
Protokoll nr	01/25

Saksnr	Sak	Ansvarlig	Frist	Status
01.01	<p><b>Gjennomgang åpne poster</b></p> <p><b>a) Ungdomssamling</b> Ble aldri noe av før jul grunnet ulike årsaker. Planlegger for en 5.april, da er det ryttertting og ikke noen stevner. Tema blir sosiale medier samt plan om å få inn en veterinær til å snakke. Jasmin og Rine legger en plan, og sender ut invitasjon så fort som mulig.</p> <p><b>b) Strategidokument</b> Skulle vært klargjort til dette møte, men er utsatt til møte i februar. Ida kaller inn Anne Gina og Jasmin til et møte for å jobbe med dokumentet. Skal godkjennes av årsmøte.</p>	JK/RF  IE/AG/JK	11/2  11/2	
02.01	<p><b>Økonomi</b> Ligger ann til er underskudd på ca 18 000 kr, dette skyldes i hovedsak kurs for TP samt enkelte andre poster vi hadde budsjetert for lite på. Ida ferdigstiller regnskap og setter opp foreløpig budsjett for 2025 til neste møte.</p>	IE	11/2	
03.01	<p><b>Kurs Teknisk personell</b> Vi har gjennomført mye kurs i løpet av 2024 og ser ikke behov for flere kurs. Vi må ta vare på de vi har og sørge for at de får nok praksis, eventuelt går opp i gradene. Sjekker mulighet for Steward 2 og Banebygger 1.</p> <p>Vi ser også at vi har behov for banebygger til feltritt, sjekker opp muligheter her.</p>	IE/CW	11/2	

04.01	<b>Ferd Rideskolecup</b> Vi sender ut mail til klubber for å høre hvem som vil arrangere dette i år. Vi avholder en kvalifisering i nordfylket og en fra sørfylket som tidligere.	IE	11/2	
05.01	<b>Rogalandsmesterskap – søkere og statutter</b> Ingen har søkt pt, vi undersøker hvem som vil arrangere. Alt ble avholdt i Nordfylket i 2024, og skal derfor arrangeres i Sørfylket i år.  Statutter er ok for dressur, for sprang avholdes det eget møte for å gå gjennom før de godkjennes av årsmøte.	IE/TS/AKJ		
06.01	<b>Planlegging av årsmøte</b> Årsmøte avholdes 18.mars klokken 19:00, Ida sjekker med Hummeren angående lokale. Egen liste angående oppgaver er gått gjennom og fordelt utover alle.	Alle	11/2	
07.01	<b>Gjennomgang av søknader for støtte til TP</b> Gjennomgang av innkommende søknader for støtte av opprettholdelse av autorisajon.	Alle		

Neste møte blir tirsdag 11.februar.

*Referent Ida Efteland*